
Protokoll: SLK styrelsemöte 3 mars kl 10:00. Uppsala

Närvarande: Cattlin Marques, Lotta Sjaunja, Dorothea Ledinek, Elisabeth Lindblom,
Johanna Boström Stone
Anmält förhinder: Marie Sjölund, Åsa Äng Eriksson

§ 1 Mötets öppnande
Cattlin hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§ 2 Val av justerare
Mötet beslöt att jämte ordförande utse Johanna Boström Stone till justerare

§ 3 Val av mötessekreterare
Mötet beslöt att utse Elisabeth Lindblom till mötessekreterare

§ 4 Genomgång av dagordning
Dagordningen gicks igenom med några mindre ändringar

§ 5 Genomgång av föregående protokoll
Föregående protokoll från 240124 gicks igenom och lades till handlingarna.

§ 6 Ingående och utgående skrivelser
- Korrespondens kring kritiklappar.
- 25/1 Regler kring Lapphunds-SM har skickats ut. Se mer under punk 9A
- Inbjudan till webinarium från SKK.
- SRSL har frågat om Viltspår-SM. De har fått svar på frågan.
- Information om SBK-tävling.
- Skrivelse om kastrering har kommit och skickats vidare till AK.
- Remiss från Svenska hundfreestyle-klubben om freestyle skickas vidare till TK.
- Brev från SKKs valberedning. Skickas vidare till rasklubbarna.
- Inbjudan till Nordiskt möte gick ut 25/1.
- Kallelse till möte med SKK och SRSL.
- Informationsträffar SKKs Cs.
- Arkivering av protokoll från SKKs direkta medlemsorganisation.
- Remissvar och betänkande från Jakthundskommittén. Se mer under punkt 9D
- Mail från Områdesgrupp Östra kring aktivitet.
- Inkommet från SKK om Studiefrämjandet.
- Inkommet förtroendefråga från medlemmar.
- Protokollsutdrag från SKKs AK.
- Referat från SKKs avelskonferens. Även inspelningar från två föreläsningar. De skickas ut
till rasklubbarna.
- Skrivelse från en av revisorerna. Har besvarats.
- Inbjudan till representantskapsmöte Sveriges hundungdom.

§ 7 Ekonomi
Kassör gick igenom ekonomin som ser god ut.
Mötet uppdrog till kassör att undersöka byte av bank.
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§ 8 Fullmäktige
A) Verksamhetsberättelse, verksamhetsplan, budget.

Styrelsen arbetade tillsammans fram VB, VP och rambudget 2024.

B) Mötet
Mötet beslöt att utse Elisabeth Lindblom till mötessekreterare, Dorothea till
Zoom-ansvarig.
Cattlin kontaktar valberedningen och påminner om att föreslå mötesordförande och
rösträknare.

C) Motioner, propositioner
Det har ännu inte kommit in några motioner inför fullmäktige.
Mötet gav Cattlin i uppdrag att skriva förslag på proposition angående medlemskap
i specialklubb/rasklubb.

§ 9 Remisser
A) SM regler

SM reglerna har varit ute på remiss hos rasklubbarna. Samtliga klubbar är positiva till
TKs förslag.
Mötet beslöt att anta reglerna för Lapphunds-SM enligt TKs förslag.

B) Policydokument
Styrelsen har gått igenom policydokumentet med förslag på ändringar från SRLV. Vi
tar upp detta på nästa möte igen.

C) SKK remiss delegering
Remissen har varit utskickad för kommentarer till rasklubbarna. Endast SRLV har
inkommit med svar. Mötet svarar utifrån förslag från SRLV och SLK och skickar
vidare till SKK.

D) Remiss delbetänkandet Jakt och fiske i renbetesland
Styrelsen väntar på svar från rasklubbarna och skickar vidare till
jakthundskommittén.

§ 10 Kommittéer
A) Inköp av datorer/paddor

Digitaliseringen av SLKs utställningar kräver ny utrustning.
Mötet beslöt att köpa in två surfplattor och två laptops för användning på
utställningar till en kostnad av max. 20 000 kr

B) Utst i samband med EUW 26
SKK står värd för europeisk vinnarutställning 2026.
Mötet beslöt att specialklubbsutställningar ska arrangeras i samband med denna
utställning.

För övriga utställningar för 2026 kommer det inte att ansökas om några utställningar
om vi inte vet att det finns arrangörer och funktionärer.



C) AK
Dorothea rapporterade om RAS utvärdering Än så länge har bara utvärdering för
lapsk vallhund för avelsåret kommit AK tillhanda. Lapsk vallhund är i sluttampen med
att revidera RAS. Finsk lapphund håller på med en hälsoenkät.

Mötet beslöt efter genomgång att utse föreslagna ledamöter och suppleanter i AK.
Dorothea skriver ett förslag på proposition om stadgeändring om rasutvärdering på
årsmöte i rasklubbarna och i fullmäktige på SLK.

AK har diskuterat en skrivelse om kastration.
En text om kastrering med referenser ska läggas upp på hemsidan.

§ 11 Web
Hemsidan har varit hackad och legat nere ett tag, men har nu kommit igång igen. Vi
kommer också att ordna med funktionsmail så att det blir lättare att nå de olika
kommittéerna.

§ 12 Rasklubbar
A) Finsk lapphund

Rapporterar från årsmötet.

B) Lapsk vallhund
Rapporterar från årsmötet.

SRLV undrar om SLK kan anordna andra aktiviteter än utställningar, t.ex. tävlingar?
Mötet svarade jakande på den frågan och hänför frågan till SLK TK som ansvarar för
den typen av verksamhet i klubben.

C) Svensk lapphund
Möte med SKK AK om aveln på svensk lapphund. Ordförande för SRSL har avsagt
sig sitt uppdrag efter det mötet
.

§ 13 Inkommen skrivelse om HUS-medlem
Styrelsen har diskuterat frågeställningen ingående och kommer besvara skrivelserna.

Mötet beslöt att styrelsemedlemmar har fortsatt förtroende av HUS att sitta som
sammankallande i kommitté. Styrelsemedlemmen deltog inte i beslutet.

§ 14 Rapport från möten
A) Arbetsmöte arkivering GDPR

Rapport från arbetsmötet förelåg.

B) Nordiska mötet.
SLK har varit värd för ett uppstartsmöte på Zoom med alla fyra nordiska länder.
Minnesanteckningar kommer att komma ut när alla närvarande har läst igenom och
kompletterat. Alla är positiva till en nordisk union och kommer att träffas två gånger



per år där varje land turas om att vara värdland för ett år i taget. Vartannat år ska det
vara fysiskt möte. Finland har en världsutställning nästa år och är intresserade av en
fysisk träff då.

C) Rasklubbsmöte
Bra och konstruktivt möte där representanter från alla tre rasklubbar deltog.

D) SKK/AK-möte svensk lapphund
Dorothea rapporterade från mötet. SLK har fått i uppdrag av SKK AK att sitta med i
inkorsningsprojektet. Ett första utkast ska vara klart till den 1 september.

E) Områdesgrupper
Två ansökningar från områdesgrupper har kommit in för bidrag till aktiviteter och
kurser.

Mötet beslöt att bevilja ett bidrag på maximalt 3000 kr och fastställer kursavgiften till
500 kr/ekipage för en prova-på-dag i områdesgrupp Östra.

Mötet beslöt att bevilja ett bidrag på maximalt 2000 kr till en hundmöteskurs i
områdesgrupp Östra.

§ 15 Övriga frågor
Disciplinnämndsärenden
Mötet beslöt att häva beslut om disciplinnämndsärenden från 230901.

§ 16 Nästa möte
Mötet beslöt att nästa möte hålls på Zoom onsdag den 3 april kl. 19.00.

§ 17 Mötets avslutande
Cattlin tackade närvarande styrelsemedlemmar och avslutade mötet.

Elisabeth Lindblom Cattlin Marques Johanna Boström Stone

Mötessekreterare Ordförande kassör/ledamot


